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Park Leudal-Oost 

  

Concrete vragen  Op 27 juni jl. hebben initiatiefnemers, gemeente en de rekenkamer 
bij elkaar gezeten. Dit leverde o.a. een memo op die wij afgelopen 
week hebben mogen ontvangen. Ook hebben we in de pers kunnen 
lezen dat u bereid bent uw besluit uit te willen stellen om het 
complexe vraagstuk nog eens grondig te bestuderen. 
Hoewel wij deze beslissing begrijpen – een beslissing over een 

dergelijke investering hoeft niet over een nacht ijs te gaan- willen wij 
u wel al een bepaalde denkrichting meegeven. Het realiseren van 
‘’Park Leudal Oost” heeft namelijk ook consequenties voor 
omliggende dorpen en dus zijn keuzes onvermijdelijk. Politiek is 
keuzes maken. Daarom maken we u graag deelgenoot van onze 

suggesties die als voorwaarden kunnen dienen om zowel “Park 
Leudal Oost “(eventueel gedeeltelijk) te realiseren als te voldoen aan 

de eerder gestelde kaders van bezuiniging en het afstoten van 
vastgoed. 
 
Onze suggesties zijn als volgt; 
- Bekijk nog eens uitvoerig de alternatieve vormen van 
financiering. 
- Maak bij realisering van “Park Leudal Oost” deze prioritair 

voor het oostelijk deel van Leudal d.w.z. bij een (nieuwe) behoefte 
aan ruimte in een sportaccommodatie is “Park Leudal Oost” van 
gemeentewege de eerste aangewezen optie. 
- Kies ervoor om in Neer niet langer te investeren in de 
tennisaccommodatie maar deze op termijn te verplaatsen naar de 
accommodatie in Haelen. 

- Na eenmalige investering valt de exploitatie van Zwembad “t 
Ligteveld” onder die van “Park Leudal Oost”. Hiermee komt de 

jaarlijkse subsidie te vervallen. 
- Door overdag de sporthal te gebruiken kan de basisschool in 
Neer een belangrijke kostendrager zijn. Dit kan echter wel betekenen 
dat gymzaal “De Kwiebus” overtallig wordt. Wat zijn de 
consequenties als we in deze ruimte niet meer in investeren? 

- ‘’Micosport” Roggel zal in de toekomst weer in eigendom 
komen van de gemeente. Wat ons betreft het moment deze 
accommodatie in de markt te zetten dan wel te schrappen. Huidige 
gebruikers kunnen dan terecht in “La Rochelle” Roggel of op “Park 
Leudal Oost”. 
- De “Van Horne Hal’’ te Horn nadert ook zijn 
afschrijvingstermijn. Hier zien we opties voor verzelfstandiging. Met 

een overdracht aan een van de gebruikers (wij denken hier 



 

 

bijvoorbeeld aan de Turnclub Horn) die we vervolgens de 

mogelijkheid tot verhuur geven aan andere gebruikers dan wel voor 
evenementen als “de Sjleuteloverdracht”of andere beurzen zien wij 
mogelijkheden tot het schrappen van deze accommodatie uit de 
gemeentelijke begroting. 
Met deze suggesties hopen we u een bepaalde richting mee te geven, 
deze zijn uiteraard niet eindig of exclusief . Laat het burgerinitiatief 

“Park leudal Oost”dienen als vliegwiel en dynamische start van het 
nieuwe accommodatiebeleid in het oostelijk deel van onze gemeente. 
Wij wensen u veel wijsheid. 
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De vragen als volgt beantwoorden 
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